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AÄ rende 112 ”Foö rslag till prioriterad anvaöndning av badhuset” 

Vi deltog inte i beslutet eftersom vi just nu håller på att göra ett budgetförslag inför kommande år. 
Helst av allt hade vi velat restaurera äventyrsbadet men vi ser också problem med frågan rent 
ekonomiskt.  
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